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Oœwiadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra gospodarki Waldemara Pawlaka

Szanowny Panie Ministrze!
Ze wzglêdu na fakt, ¿e specjalne strefy ekonomiczne odgrywaj¹ istotn¹ rolê w przyci¹ganiu nowych

inwestycji, zarówno o charakterze produkcyjnym, jak i us³ugowym, w tym tak¿e inwestycji innowacyj-
nych, proszê o udzielenie informacji, czy sensowne jest tworzenie w naszym kraju kolejnych specjal-
nych stref ekonomicznych. Czy Ministerstwo Gospodarki ma sprecyzowane plany w tym zakresie? Czy
zasadne by³oby utworzenie SSE w rejonie pó³nocnego Mazowsza obejmuj¹cego nastêpuj¹ce powiaty:
ciechanowski, gostyniñski, m³awski, przasnyski, p³ocki, p³oñski, sierpecki, sochaczewski, ¿uromiñski,
¿yrardowski?

Z powa¿aniem
Eryk Smulewicz




